
Protokoll Styrelsemöte 2020-08-17 

Närvarande. Margareta, Magnus, Mats, Tommy, Sollan, Richard och Totte samt Erik H och Johan K vid 

presentation av sammanställning Kolmården Cup 2020. 

 

• Genomgång föregående protokoll. 

• Dialog angående sponsring gällande renovering klubbhuset samt bollförrådet, klart 

med samtliga sponsorer. ( Målerit, Robin Emil Bygg, JN Byggteknik, NKAB).  

• Fråga gällande vad vi i styrelsen kan vara med och bidraga med. 

 

Totte = Strategi, Sponsring, Ekonomi. 

Mats = Sponsring m.m. 

Tommy = Den sportsliga rollen. 

Sollan = Ledarutbildning, Skadeförebyggande arbete, även titta på om Lions kan vara 

med och sponsra en hjärt- o lungräddningsmaskin. 

Magnus = Bygga Kif långsiktigt, ekonomi. 

Stefan = Ansvara för våra anläggningar 

Richard = Kommunikation, hemsida. 

 

• Totte presenterar ett upplägg för hur vi på ett effektivt sätt kan jobba med 

sponsringsarbetet framöver. Sammantaget är nysatsningen välbehövlig och viktig.   

• Beslut togs att samtliga godkände Tottes förslag till arbete i frågor rörande sponsring.  

 

• Johan o Erik presenterade resultatet av hur Kolmården cup fungerat. Vi diskuterade 

vikten av cupens fortlevnad, succession i cupgruppen och hur vi kan förenkla 

administrativt arbete.    

 

• Magnus informerade om att vår ekonomi ser stabil ut. 

• Nya ledare ska få overaller utan kostnad enligt önskemål från Margareta. 

• Magnus informerade om att det fortfarande är medlemmar som ej betalt avgiften för 

2020. Magnus återkopplar till berörda lagledare. 

• Städdag den 17/10 i samband med stängning av våra anläggningar. 

• Strategimöte inbokat på Villa Fridhem den 11/9 kl. 12.00 med avslut med middag. 

 

 

Vid pennan Mats Amlé  Justerat Christoffer Borgsjö 

 


